A commitment to community



About the company

AlFulk Medical Company for Importing Medical Equipment's and Supplies, is a Libyan joint stock company, was established in 2016 in accordance with the Libyan Commercial Law No. 23 of the year 2010 and the laws and regulations issued pursuant thereto.in addition, Al-Fulk Medical Company has been achieved the vision and aspirations to provide integrated services in the development and equipping of healthcare sectors in various specialties which in parallel with global progress and increases tha local level. Al-Fulk Medical Company is motivated national indicator aimed at representing the principles and progress in providing health services and the delivery of medical equipment and supplies. In addition to working on the line of investment opportunities and achieving profitability, it's essential to meet the needs of the country in terms of materials, equipment, supplies and services in the private and public sectors, and fill the gaps and contribute to advance the level of service delivery at the level of the economy and citizens.

عن الشركة

شركة الفُلك الطبي لإستيراد المعدات الطبية ومستلزماتها وهي شركة ليبية مساهمة تم تأسيسها سنــة 2016 طبقاً للقانون التجاري الليبي رقم 23 لسنة 2010 والقوانين والتشريعات الصادرة بمقتضاه. تعتبر شركة الفلك الطبي إستكمالاً لما حققته شركة الفيروز بعد عشرة سنــوات عمــــل ومؤشــراً وطنيـــاً طموح هدفه تجسيد مبدأً الإستمرارية والتطور فــي تقديم الخدمات الصحية وتوفير المعدات والـمستلزمات الطبية.

بالبحث عن الفرص الإستثمارية وتحقيق الربحية فإنه ولابد له ان يلتقي مــع خــط توفير الإحتياجـــات الطبّية بالبلاد من مواد ومعدات ومستلزمات وخدمات بالقطاعين الخاص والعام وسد العـــوز والتغـــرات والمساهمة فـي رفع مستوى تقديم الخدمة على مستوى الإقتصاد وخدمة المواطنين.



Strategy.

The company has worked to develop strategic plans to confront any possible scenarios. Policies and guidelines have been developed to ensure that the company achieves its objectives and goals in accordance with all the possibilities in case of poor conditions, persistence of the situation, or flourish in short and long term. In order to achieve this, the Company's management has held intensive meetings to study discuss and make the necessary decisions to develop strategies and mechanisms to implement them to face any obstacles and difficulties. In all cases, the company's management is always committed to implement its objectives and achieve its ambitions through supporting its employees.

Vision.

Al-Fulk aspires to be the main driver in the implementation and management of medical programs and projects for private and public customers according to their various needs. The company intends to inspire and motivate all companies and associates in the field of medical services and to compete for building the nation and consumer interest a method that is applied to reality through building partnerships, exchanging experiences and building business links that are destined to be one, which is to inflate wealth and achieve visions and objectives

إستراتيجية الشركة.

عُملتُ الشركة على وضع خطط إستراتيجية لمواجهة أي سيناريوهات محتملة، فتم إنتهـــاج سياســـات وآليات عمل تضمن من خلالها الشركة تحقيق أهدافها وأغراضها بالتوافق مع كافــة الاحتمــالات فـــي وعلى الأمدين القصير والطويل الأجــل.

ولأجل ذلك عقدت إدارة الشركة الإجتماعات بصفة مكثفة لدراسـة ومناقشـة وإتخاذ القـرار اللازم لوضع الإستراتيجيات وآليات تطبيقها ومواجهة أي عراقيل وصعوبات محتملة وفي جميع الأحوال فــــإن إدارة الشركة دائماً ماتعتزم تنفيذ أغراضها وتحقيق طموحاتها من خلال دعم العاملين بها ومنــح مصلحـــة سير العمل بآلية معتمدة الأولوية والإهتمام اللازم.

الرؤية.

تطُمح الفلك أن تكون المحرك الرئيس في تنفيذ وإدارة البرامج والمشاريع الطبية للعملاء من القطاع الخاص والعام طبقاً لاحتياجاتهم المتنوعة وما يلائمها. مع تقديم الحلول الإبداعية والكاملة لتتناسب مع الاحتياجات التي يتميز بها كلاً من القطاعين وذلك من خلال برامج وآليات عمل صممت خصيصا لتناسب احتياجات كل عميل، وتعتزم الشركة بأن تكون مصدر إلهام وتحفيز لكافة الشركات والمؤسسات الزميلة بالمجال الخدمي الطبي وأن يكون التنافس من أجل بناء الوطن وفائدة المستهلك منهاجا يطبق على الواقع من خلال بناء الشراكات وتبادل الخبرات وتكوين الروابط التجارية التي يكون مصيرها واحد وهو تضخيم الثروات وتحقيق الرؤى والأهداف.



Mission.

To facilitate and simplify the delivery of medical services required to all customers and consumers, and the formation of a wide network of service providers and suppliers, while continuing the company's constant management of each new, innovative and beneficial aspects also raising the level of performance and contribute in the efficiency and positivity work noticeable overall the country as well as keeping pace with the development and expansion of purposes of the company and the scope of geographical coverage, opening branches and contracting with agents, allowing the provision of services throughout the country and providing customers with equipment, and medical materials in a fast professional way and in a steady pace achieve the highest levels of satisfaction.

Objectives:

- Alfulk Medical Ltd. Co. should become the preferred provider for private and public health sectors.
- Providing the best medical value in return for the best competitive financial value.
- To contribute in raising the proficiency, effectiveness and quality of medical products received in the country.
- Partnerships and trade exchanges that will share experiences and generate revenue.
- Filling the need and shortage of medical equipment market.
- Become a strong supplier recognized with responsibility, professionalism, clarity and honesty to the requesting parties.
- Interact with events and awareness programs and participate in the development of health sector policies and standards.

المهمة

تيسير وتسهيل وإتاحة الخدمات الطبية المطلوبة لكافة العملاء والمستهلكين، وتكوين شبكة واسعة من مقدمي الخدمة والموردين مع متابعة إدارة الشركة المستمرة لكل جديد ومستحدث ونافع ويرفع مستوى الآداء ويساهم ويؤثر بفاعلية وإيجابية ملحوظة على الوضع العام في البلاد الى جانب مواكبة التطور والتوسع في أغراض الشركة ونطاق التغطية الجغرافية بفتح الفروع والتعاقد مع الوكلاء مما يسمح تقديم الخدمات بكافة أرجاء البلاد وتزويد العملاء بالمعدات والتجهيزات والمواد الطبية بطريقة مهنية وسريعة على خطى ثابتة وتحقق أعلى مستوى من رضاهم.

الاهداف:

- أن تصبح الفلك الطبي الشريك المِفضل كمورد معتمد لدى الجهات الصحية الخاصة والعامة.
 - تقديم أُفَّضل قيمة طبّية بمْقابل أفضل ۖ قيمةٌ مالية منافسة.
 - الـمساهمة في رفع الكفاءة والفاعلية وجودة المنتجات الطبية الواردة للبلاد.
 - عقد الشراكاتُ والتّبادلات التّجارية التيّ من شأنها تبادل الخبراتُ وتحقيق الإِيرادات.
 - سد حاجةٌ وعوز سوق المعدات الطبية مُستلزماتها.
 - الظهور بقوة كمورد يتمتع بالمسؤولية والمهنية والوضوح والنزاهة أمام الجهات الطالبة.
- التفاعلُ مع الأحداث والبرامج التوعوية والمشاركة في وضع سياسات ومعايير القطاع الصحي.



Company Administration

Board of Directors.

The legal representative of the company and responsible for the management, development of strategies, plans and decisions that will achieve the visions, objectives and targets of the company.

Executive Directorate

The senior management of the company and the supervisor of the work of the executive departments and follow up the implementation of the decisions and recommendations of the Board and support the departments in the exercise of its normal daily activity.

Quality Control Office

The office follows up the work of the company, performing the administrative and practical procedures according to the rules, regulations and legislations in force in order to ensure the proper implementation and quality of work.

Management of Business Relations

Carries out all administrative and legal procedures related to commercial affairs with various clients, suppliers and partners. It exercises its functions by supervising deals, controlling relations, supervising warehouses and items, and concluding contracts, agreements and partnerships necessary to implement the company's objectives and strategies.

Warehouse and supplies Department

The department is concerned with controlling the supply, operations to and from the company's warehouses to ensure the safety of the products and proper storage according to the procedures approved that will organize and coordinate the work.

Relations & Offers Department

It follows the commercial administration and is concerned with organizing and following up the progress of the company's offers with the external authorities, controlling the company's relations with the various customers, and establishing, building new constructive relationships and preserving them.

إدارة الشركة

مجلس إدارة الشركة.

الممثل القانوني للشركة والمسؤول عن إدارة الشركة بوضع الإستراتيجيات والخطط والقــرارات التــي مــن شأنها تحقيق رؤى وأهداف وتطلعات الشركة.

الإدارة التنفيذية

الإِّدارَة العليا بالشركة والمشرف العام على سير عمل الإدارات التنفيذية ومتابعة تنفيذ قرارات وتوصيــات المجلس ودعم الإدارات في ممارسة نشاطها اليومي المعتاد.

مكتب المتابعة والجودة

يقوم المكتب بمتابعة سير أعمال الشركة في الداخل والخارج والإجراءات الإدارية والعملية حسب النظــم واللوائح والتشريعات النافذة بما يضمن حسن تنفيذ وجودة العمل.

إدارة العلاقات التجارية

قسم المخازن والتزويد

يهتم القسم بضبط عمليات التزويد والتوريد من والى كافة مخازن الشركة والتأكد من سلامـــة الاصنـــاف وحسن تخزينها وإدارتها حسب نماذج وإجراءات الدورة المستندية المنظمة والآليات المعتمدة والتي مــــن شأنها تنظيم وتنسيق العمل.

قسم العلاقات والعروض

يتبع ُللإدارة التجارية وُمعني بتنظيم ومتابعة سير عروض الشركة لدي جهـــات الاختصـــاص الخارجيــة وضبط علاقات الشركة مع العملاء والرواد المتنوعين وإستحدات وبناء علاقات جديدة وبناءة والحفاظ عليها.



Administration and Finance Management

Completion of the administrative procedures and financial operations necessary to manage the company's funds and investments, supervise the sources of financing and managing them, to take care of the employees according to the approved laws and regulations in force.

Finance and Accounts Department

Accounting, financial operations, accounting records, preparation of budgets and annual budgets, preparation of checks and final accounts, supervision of the company's treasury and periodic settlement of the company's accounts with banks.

Employees and Services Department

To carry out the procedures and processes that are concerned with providing the necessary services to carry out the company's administrative and service work according to the approved procedures and regulations, and safeguarding the rights of the employees of the company, directing them, following up their performance and facilitating their duties.

Medical Projects Management

Management and follow-up projects implemented by the company through contracts concluded with customers and the competent authorities with the submission of studies and proposals to enter into new works and projects that will achieve the objectives and purposes of the company.

Evaluation Department

The department will study, follow up and evaluate the projects implemented by the company through the preparation of reports and notes, identify appropriate measurement indicators and consult the results for decision-makers to take the appropriate decision.

Development department

The department intends to implement the development work and increase the efficiency of the company in its field by developing plans and facilitating programs that simplify the handling and processing of information, as well as standardizing the company's outputs and updating them in a manner that ensures the preservation of its reputation and its general form in the media and communication sites.

إدارة الشؤون الإدارية والمالية

أتمام الاجراءاتُ الإدارية والعمليات المالية اللازمة لإدارة أموال واستثمارات الشركة والإشراف على مصــادر التمويل وطريقة إدارتها والاهتمام بشؤون العاملين بالشركة حــسب اللوائــــح والقوانيــــن والتشريعـــات المعتمدة والسارية بالشركة.

قسم الشؤون المالية والحسابات

مسكُ الدفاتر والعمليات المالية والقيود المحاسبية وإعداد الميزانيات والموازنات السنوية وإعداد الصكوك والحسابات الختامية والإشراف على خزينة الشركة والتسوية الدورية لحسابات الشركة لدى المصارف.

قسم شؤون العاملين والخدمات

القيامُ بالْإُجراءات والعَمْليات التي تعني بتقديم الخدمات اللازمة للقيام بأعمال الشركة الإدارية والخدمية حسب الإجراءات واللوائح المعتمدين وحفظ حقوق العاملين بالشركة وتوجيههم ومتابعة آدائهم وتيسير مهامهم.

إدارة المشاريع الطبية

تُعني الإدارة بَأعمال الإستثمار ومتابعة المشروعات التي تنفذها الشركة من خلال التعاقدات المبرمة مـــع العملاء والجهات المختصة مع تقديم الدراسات والمقترحات للدخول في أعمال ومشاريــع جديــــدة مـــن شأنها تحقيق اهداف واغراض الشركة.

قسم الدراسات

يعكفُ القسم على دراسة ومتابعة وتقييم المشروعات التي تنفذها الشركة مــن خـــلال إعـــداد التقاريـــر والمذكرات وتحديد مؤشرات القياس المناسبة ورفع النتائج لصناع القرار لاتخاذ القرار المناسب.

قسم التطوير

يعني القسم بتنفيذ اعمال التطوير والرفع من كفاءة عمل الشركة في مجالها بوضع الخطــط البرامــج الميسرة والتي تسهل عمليات التعامل مع المعلومات ومعالجتها الى جانب توحيد مخرجــات الشركـــة وتحديثها بما يضمن الحفاظ على سمتها وشكلها العام بمواقع التواصل والاوساط الاعلامية.



د. مصطفى أحمد مرمش رئيس مجلس الإدارة أكثر من 40 سنة خبرة عملية وإدارية في المجال الصحي.



Prof. Mustafa Ahmed MormeshChairman of Board of Directors
More than 40 years of practical decision-making experience in the health field.

د. عمر مصطفى مرمش عضو مجلس الإدارة والمدير التنفيذي 20 سنة خبرة في مجال تقديم الخدمات الصحية.



DR. Omar Mustafa MormeshMember of the Board of Directors and CEO20 years' experience in health service delivery.





Dr. Mohamed Abdulkareem AlmabrookMember of the Board of Directors and Director of the Follow-up and Quality Control Office.
17 years' experience in administrative management and follow-up medical operations.





Dr. Sufian Mustafa MormeshMember of the Board of Directors and Director of Commercial Relations Department 15 years' experience in sterilization and sanitary facilities management.



Fairouz Mustafa Mormesh
Head of Relations & Offers Department
5 years experience in contracting, billing and coordination of administrative processes.

آلين جوي رئيس قسم التطوير بإدارة المشاريع الطبية. 8 سنوات خبرة بمجال تقنية المعلومات.



Allen Joy Head of Development Department, Medical Projects Management. 8 years' experience in IT.



Our Services

Al-Fulk Medical provides specialized supply services through manufacturers in various medical manufacturing fields. The company has entered into agreements with the leading successful suppliers in the fields of manufacturing equipment, medical materials and healthcare according to international standards and quality control. All medical supplies provided to achieve the company principle of integration and fill the gaps in the local market and access to a high level of supply services commensurate with the level and strength of partners and raise the level of service to the consumers and provides the comfort and accuracy and reliability necessary to the users.

In this respect, Al-Fulk Medical has chosen to offer some of the leading brands through its distinguished partners, manufacturers of medical materials and supplies at the highest level, known at the regional and international levels for their flexibility in handling, also providing guarantees for their products and prompt response supply.

In order to provide the best, Al-Fulk Medical Company puts in customers hands its administrative and technical expertise in providing guarantees and after-sale services for its supplies, as well as technical and service consultancy in the preparation and upgrading of various healthcare facilities, which will expand the field of work and arrange a multiple options and identify suitable supply orders Is contrary to the interest of the client in the conduct of its affairs and is in accordance with the principle and policy of the company in providing the highest and best service to achieve the goal of the company to be a basic rule among the basics of providing medical service in Libya.

أعمالنا

تقدم الفلك الطبى خدمات التوريد المميزة من خلال الشركات المصنعة بمختلف مجالات التصنيع الطبي، حيث أبرمت الشركة تعاقدات واتفاقيات التزويد والبيع بالوكالة مع شركاء النجاح الرائديان بمجالات تصنيع المعدات والمواد الطبية وتقديم الرعاية الصحية حسب المواصفات القياسية والجهودة العالمية، وتحرص الفلك الطبي من خلال هذه الشراكات بأن تغطى كافة المستلزمات الطبية بتحقيف مبدأ التكامل وسد الثغرات والوصول الى مستوى عال من خدمات التزويد بما يتناسب مع مستوى وقــــوة الشركاء ويرفع من مستوى الخدمة للمستهلك ويقدم الراحة والدقة والإعتمادية اللازمة للمستخدم. ومـن هذا المنطلق اختارت الفلك الطبي إن تقدم بعض العلامات التجارية الرائدة من خطل شركائها المميزين مصنعي المواد والمستلزَّمات الطبيَّة على أعلى مستوى والمعروفين على الصعيد الإقليمين والدولي بالمرونة في التعامل وتقديم الضمانات لمنتجاتها وسرعة الإستجابة لطلبات التوريد. وحرصاً من شركة الفلك الطبي لتقديم الأفضل، تضع الشركة بين ايدي عملائها خبرتها الإدارية

والفنية في تقديم الضمانات وخدمات ما بعد البيع لتوريداتها الى جانب الاستشارات الفنية والخدميـــة المسبقة في تجهيز وترقية المرافق الصحية المتنوعة والتي من شأنها توسيع مجال العمـــل وترتيـــب الخيارات وتُحديد الطلبات التوريدية المناسبة بما لا يتعارض مع مصلحة العميل في تسيير شؤونه ويتفق مع مبدأ وسياسة الفلك الطبي في تقديم أفضل وأجود خدمة وتحقيق هـــدُف الشركـــة في ان تُكون قاعدة أساسية من ضمن أساسيّات تقديم الخدمة الطبية بليبيا. أ





میدیکاسود جروب

شركة متخصصة في تصنيع وتوزيع الأجهزة والمعدات الطبية في تونس والمنطقة. فمنذ عام 2002 ، تقوم الشركة، بالشراكة مع شركات مصنعة شهيرة ، بتسويق منتجات متعددة تغطي مختلف النطاقات والتخصصات في قطاع الرعاية الصحية، وفي عام 2014 تم إنشاء مصانع ميديكاسود الخاصة في تونس بخطوط إنتاجية لتصنيع الأجهزة الطبية ومجموعة واسعة من المنتجات التي تضمن راحة المرضى والمتخصصين في الرعاية الصحية. ومنتجاتها تتمثل في مجموعات نواقل السوائل والدم ، أدوات القسطرة ، أجهزة العناية بالجهاز التنفسي، ادوات الجراحة وأنظمة التصريف.

Medicasud Group.

A company specializing in the manufacture and distribution of medical devices and equipment in Tunisia and the region. Since 2002, Medica Sud, in partnership with well-known manufacturers, has been marketing multiple products covering different ranges in the healthcare sector. Medica Sud Industrie was established in 2014, specializes in manufacturing medical devices and has a wide range of products that ensure patient comfort And health care professionals. And its products are: Transfusion Sets, Catheter, Respiratory Care, Infusion Sets, Surgical Aspiration, Drainage Systems

كولسوت

نتيّجة 1ً5 عاما من دراسة وعمل وبحث فريق علماء وفنيي الخيوط الجراحية بشركة كولسوت الأكثر طلباً والمعترف بها لجودتها ومتانتها، ليس فقط في المؤسسات الطبية في الولايات المتحدة الأمريكية، ولكن أيضًا في العديد من البلدان حول العالم. وهي علامة مسجلة ومطابقة لمعايير ومواصفات الآيزو والإف دي أي. تم اختبار خيوط كولسوت لقوة الخيط وقوة ارتباط الإبرة بالخيط، حيث أنها أبتكرت للمقارنة مع العلامات التجارية العالمية الرائدة الأخرى والتنافس معها ليعتمد عليها ويمدحها الجراحون في جميع أنحاء العالم لعمليتها من جانب قطع وقوة الإبر وتعدد استخدامات الخيوط والواجهة.



As a result of 15 years of research, work and research by Kollsut's team of surgical thread scientists and technicians, is one of the most required and recognized for its quality and durability, not only in medical institutions in the United States of America, but also in many countries around the world. It is a registered trademark and complies with ISO and FDA standards. Kollsut surgical sutures was tested & designed to compete with other leading international brands to be relied upon and honored by surgeons around the world.

تكنولاتكس

شركةٌ متخصصة في توفير الرعاية الصحية والمنشآت الصناعية بأفضل جودة ممكنة بخطوط تصنيعية لإنتاج القفازات طبية والقفازات جراحية والواقيات وما يتعلق بمكافحة العدوى والتلوث. فريق تكنولاتكس محترف ومتخصص بالتصنيع والإدارة بالشركة مكرس لتقديم منتجات عالية الجودة بأفضل الأسعار. التطوير المستمر والمرونة في توفير حلول مخصصة مصممة لعملائنا هي جوهر ما نحن عليه.

Technolatex

The company specializes in providing health care and industrial facilities with the best quality possible with manufacturing lines for the production of medical examination gloves, surgical gloves, protective pads and related infection and pollution control. Technolatex is a professional manufacturing and management team dedicated to providing high quality products at the best prices. The continuous development and flexibility in providing customized solutions designed for customers are the essence of the company.







آدفاكير

آدفاكير نوع مختلف من منتجات الصيدلة والرعاية الصحية. وهي شركة أمريكية تركز على العالم النامي. فمن خلال العمل مع أعلى المستويات الحكومية والموزّعين المحليين فإن الشركة لا نهدف فقط إلى توسيع نطاق أعمالها بل أيضًا تمنح اهتمام خاص بخدمة احتياجات المستهلك النهائي لمنتجاتها. وتحقيقا لهذه الغاية، تقدم آدفاكير منتجاتها في اربعة قارات مع مجموعة من المنتجات الإضافية لتلبية طلبات الأسواق الرئيسية.

AdvaCare

AdvaCare is a different kind of pharmaceutical and healthcare products company. AdvaCare is an American managed company focusing on the developing world. Working with the highest levels of government and local distributors alike, we aim to not only expand our business scale and scope but also have a special interest in serving the needs of the end consumer that requires our products the most. To this end, we have a presence in 4 continents with an expanding product range to meet the demand of our main markets.

شرود

شركّة راّئدة في مجال ابتكار وتصنيع الأثاث الطبي في تركيا ، متخصصة في تصنيع الأسرة الإلكترونية ، النقالات ، أسرة التسليم والعربات الطبية مع مجموعة من المنتجات واسعة لأكثر من 300منتج ، تستجيب الشركة لأي طلب تصنيع للأثاث الطبي، ومرونة ملموسة في تلبية احتياج مقدمي خدمات الرعاية الصحية بتصنيع منتجات متوازنة بين الترف الى الفعالية من حيث التكلفة والأغراض. تعمل شرودر على البحث والتطوير الداخلي على الدوام، مع التفاني في ملاحظة وتقويم أعمالها، وبالتالي توجه شرودر الاعين على تركيا في مجال تصنيع الأثاث الطبي كنتيجة للابتكارات التي جعلت إسم شرودر مرتبط بالجودة.

Schroder Healthcare Inc

is the leading innovator and manufacturer of medical furniture in Turkey, with a focus on electronic beds, stretchers, delivery beds and medical carts with. With a wide product spectrum consisting of more than 300 products, the company responds to any demand of medical furniture from any segment, with a flexibility to provide caregivers and patients with products between luxury to cost effective ranges and depending on requirements that vary in accordance with the territory. In-house R&D, devotion to feedback and observation combined with responsibilities of market leader role in Turkey, Schroder sets the trend in Turkey for medical furniture with innovations that makes the company a name associated to quality.

إس دبليو إس

تأسست شركة إس دبليو إس في عام 2001 بالصين. وهي شركة متخصصة في التصنيع والبحث بمجال تنقية الدم الى جانب خدمات البيع وتقديم الخدمات التقنية. الآن أصبحت الشركة أكبر شركة لتنقية الدم في الصين وحاصلة على شهادات نظام إدارة الجودة والسلامة العالمية. وتمتلك الشركة الحقوق العلمية المستقلة، وتقدمت بطلب الحصول على 26 براءة اختراع وطنية، والتي هيمنت على 80%من إجمالي المرضى في مجال تكنولوجيا تنقية الدم على المستوى المحلي، كما وضعت معيارين وطنيين لمعدات تنقية الدم و معيار واحد يخص المجال.

SWS

SWS was established in 2001 and located In Chongqing, China. Our company specialized in blood purification equipments researching, manufacturing, sales and technical service. Now we become the largest blood purification company in China and already passed CMD (ISO9001 AND YY/T0287) quality management system, 3C (Electrical Safety) and CE certificate. We have owned the independent knowledge rights, and applied for 26 national patents, which dominated 80% of the total patients in the national blood purification technology area. Sws also drafted and established 2 blood purification equipment national standards and 1 field standard.





Social Responsibility

Al-Fulk believes that the love of generosity stems mainly from the individual, and that the company's responsibility is to encourage and support the initiatives of the development of workers and the improvement of the society and the positive impact through its work and to provide benefit and assistance to future generations. Al-Fulk supports the economic development process by applying hard work to expand its social responsibility since its establishment and as part of its ongoing efforts to contribute to improving health services by participating in various national projects and initiatives in Libya.

Educational programs

Al Fulk Company is keen to provide comprehensive and intensive training programs to improve the professional career of all employees, which is reflected in the end to improve the life style of each of them, where the company will give the opportunity for technical, professional and administrative development, employees will face responsibility and apply their training in various areas of work. The company also teaches business activities and processes with a focus on teaching presentation skills and managing relationships and other skills needed to achieve improvement and success in their career as well as their lives outside the work environment. The company also sponsors training and career development programs by acquiring new expertise and talents through direct contact with partners and manufacturers.

المسؤولية الاجتماعية

تؤمن شُركة الفلك أن حب العمل الخيري ينبع في الأساس من داخل كل فـرد، وأن مسئوليــة الشركــة تتمثل في تشجيع ودعم مبادرات تنمية العاملين والنهوض بالمجتمع والتأثيــر الإيجابـــي من خـــلال اعمالها وتقديم ما يفيد وينفع الأجيال القادمة فما يزرعم الأجداد سيحصده الأحفاد وبهكذا نشارك فــي توطين ثقافة تحمل مسؤولية المستقبل وبعد النظر.

تُدعم الفلك مسيرة التنمية الإقتصادية ببدل الجهود لتوسيع نطاق مسئوليتها الاجتماعية منذ تأسيسها وفي إطار إستكمال ما قدمته شركة الفيروز للخدمات الطبية ولا تزال تقدمه، وذلك تركيــــزاً منهــا علـــــــ المساهمة في تحسين أوضاع الخدمة الصحية عبر المشاركة في مختلف المشروعات والمبادرات الوطنيــــــة على مستوى ليبيا.

البرامج التعليمية

تحرص شركة الفلك على توفير البرامج التدريبية الشاملة والمكثفة للارتقاء بالمسيرة المهنيــة لجميــع العاملين، وهو ما ينعكس في النهاية على تحسين الأوضاع المعيشية لكل منهم، حيث تقــوم الشركــة على منح فرصة التطور الفني والمهني والإداري للعاملين وتحميلهـــم مسؤوليـــة مواجهــة وتطبيــق تدريباتهم بمجالات العمل المتنوعة• كما تقوم الشركة بتعليم الأنشطة والعمليات التجارية مع التركيــز على تعليم مهارات العرض وإدارة العلاقات والمهارات الأخرى اللازمــة لتحقيـــق التنميــة والنجـــاح بمسيرتهم المهنية وكذلك حياتهم خارج بيئة العمل. وتقوم الشركة أيضًا برعاية برامج التدريب والتطور الوظيفي باكتساب خبرات ومواهب جديدة من خلال التواصل المباشر مع الشركاء والمصنعين.



Environmental Health and Safety

The company's administration determines the basic policies, specifications, programs of the operations and activities in order to ensure compliance with the highest standards of protection and productive safety, as well as occupational safety, health and environmental standards in all departments & projects of the company.

Environment

The quality control Follow-up office works to manage environmental health and safety to ensure compliance of all manufacturing establishments with the rules and regulations of environmental care, in order to protect the surrounding environment, whether in the factories that the company deals with or the private and public bodies that the company relies on as its supplier.

Human Resource

Represents the most important assets of the company. Therefore, the Department of Environmental Health and Safety is keen to provide a safe and healthy working environment for all employees. The company's efforts resulted in the improvement of all security and safety indicators, and thus the company was able to enhance trust and loyalty with the employee and improve the level of service provided.

الصحة والسلامة البيئية

تقوم أنظمُة الإدارة في الشركة على تحديد الأطر الأساسية للسياسات والمواصف ات والبرامج الخاصة بعمليات وأنشطة الشركة بهدف ضمان الالتزام بأعلى معايير الحماية والأمن الإنتاجي، وكذلك معاييس السلامة والصحة المهنية والمعايير البيئية بجميع الإدارات والأقسام والمشروعات والبرامج التابعة للشركة.

البيئة

يعمل مكتب المتابعة والجودة بالشركة على إدارة الصحة والسلامة البيئية لضمــــان امتثــــال جميـــع المنشآت الصناعية لقواعد ولوائح الرعاية البيئية، من أجل حماية البيئة المحيطـــة ســـــواء أكـــان ذلك بالمصانع التي تتعامل معها الشركة أو الجهات الخاصة والعامة التي تعتمد الشركة كمورد لها.

الموارد البشرية

أن الْموّارد والطاّقات البشرية تمثل أقيم وأهم أصول الشركة، ولذلك تحــرص إدارة الصحــــة والسلامــة البيئية على توفير بيئة عمل آمنة وصحية لجميع الموظفين. وقد أثمرت جهود الشركة عن تحسن جميع مؤشرات الأمن والسلامة، وبالتالي إستطاعت الشركة تعزيز الثقة والولاءات مع الموظف والرقي بمستـــوى الخدمة المقدمة.



